
INFORMACJA Z PRACY WÓJTA W OKRESIE MIĘDZYSESYJNY 

 

Wójt Gminy przedłożył sprawozdanie ze swojej pracy oraz podległego mu urzędu za okres od 31 

października do 27 listopada 2019 r.  

 

4.11.2019 r. 

Pan Wójt winszował z okazji 90-tych urodzin mieszkańcowi Bagna. 

5.11.2019 r. 

Spotkał się z przedstawicielem producenta opraw oświetlenia drogowego. 

7.11.2019 r. 

Pan Wójt spotkał się z Burmistrzem Nowego Miasta Lubawskiego oraz Wójtami Gmin Powiatu 

Nowomiejskiego w sprawie dalszego funkcjonowania oddziału Zakładu Ubezpieczeń Społecznych 

oraz Warsztatów Terapii Zajęciowej.  

Spotkał się z mieszkankami Jamielnika w sprawie zatrudnienia pomocy dla nauczyciela pracującego 

z najmłodszymi dziećmi w Szkole Podstawowej w Jamielniku. 

Wziął udział w uroczystej Wieczornicy z okazji Święta Niepodległości zorganizowanej w Zespole 

Szkół im. Rodu Działyńskich w Bratianie. 

8.11.2019 r. 

Pan Wójt zawarł akt notarialny w związku z nabyciem nieruchomości o powierzchni 0,5567 ha 

położonej w miejscowości Jamielnik. 

Spotkał się z wykonawcą kanalizacji w miejscowości Jamielnik. 

Pan Wójt wziął udział w obchodach Dnia Seniora w miejscowości Radomno. 

9.11.2019 r.  

Wziął udział w obchodach Dnia Seniora w miejscowości Jamielnik. 

11.11.2019 r. 

Jako Współgospodarz wraz z Panią Nadleśniczy Nadleśnictwa Iława uczestniczył w obchodach Dnia 

Niepodległości Pod Trzema Dębami. 

13.11.2019 r. 

Pan Wójt wziął udział w Naradzie Kół Gospodyń Wiejskich, podczas której podziękował Paniom za 

zaangażowanie w promocję zdrowej żywności podczas tegorocznego Święto Plonów. 

14.11.2019 r. 

Wraz z Przewodniczącym Komisji Społecznej oraz Sekretarz Gminy spotkał się z Kuratorem 

Oświaty i Dyrektor Wydziału Administracyjno-Prawnego w celu dokonania dalszych ustaleń w 

zakresie planowanych zmian struktury szkół w Gminie Nowe Miasto Lubawskie. Podczas spotkania 

rozważano trzecią możliwość – całkowitą likwidację jednej ze szkół. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej odebrała z rąk Marszałka Województwa wyróżnienie za 

wybitne osiągnięcia w dziedzinie pomocy i integracji społecznej podczas XIX edycji wręczenia 

Nagród i Wyróżnień Marszałka. 

Kierownik Referatu Oświaty reprezentowała Wójta podczas uroczystości Dnia Seniora i obchodów 

Święta Niepodległości w Społecznej Szkole Podstawowej im. Janusza Korczaka w Tylicach. 

15.11.2019 r. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej reprezentowała Wójta podczas spotkania poświęconego 

przygotowaniom XXII Warmińsko Mazurskich Dni Rodziny. 

Pan Wójt wziął udział w uroczystym zakończeniu projektu „Kronika Lekart”. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej reprezentowała Wójta podczas obchodów Dnia Seniora w 

Nowym Dworze Bratiańskim. 

Pan Wójt spotkał się z Radą Sołecką i organizacjami pozarządowymi z Jamielnika w sprawie 

projektu dotyczącego budowy kanalizacji i oczyszczalni ścieków w Jamielniku ze środków 

Programu Transgranicznego Polska – Rosja. 



 

18.11.2019 r. 

Pan Wójt wziął udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w celu przekazania efektów 

rozmów prowadzonych z Kuratorem Oświaty i wypracowania wspólnego stanowiska w 

przedmiotowej sprawie. 

19.11.2019 r. 

Pan Wójt spotkał się z uczniami klasy VI Zespołu Szkół im. Rodu Działyńskich w Bratianie 

uczestniczącymi w realizacji projektu MĄDRZY CYFROWI. 

Pan Wójt wziął udział w ostatnim pożegnaniu ojca Radnego i honorowego członka Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Gwiździnach, związanego z tą jednostką od ponad sześćdziesięciu lat. 

20.11.2019 r.  

Spotkał się z Zastępcą Nadleśniczego Nadleśnictwa Iława w celu omówienia spraw związanych ze 

wspólną inwestycją w zakresie budowy drogi w Pustkach. 

Spotkał się z mieszkańcami miejscowości objętych obwodem Szkoły Podstawowej w Radomnie w 

celu omówienia planowanej zmiany struktury lub formy organizacyjno-prawnej tej szkoły. 

Spotkał się z organizacjami pozarządowymi podczas corocznego spotkania konsultacyjno-

informacyjnego. 

21.11.2019 r. 

Pan Wójt spotkał się z Pracownikami Ośrodka Pomocy Społecznej w ramach obchodów Dnia 

Pracownika Socjalnego.  

22.11.2019 r.  

Pan Wójt spotkał się z Prezesem Związku Nauczycielstwa Polskiego w celu omówienia 

planowanych zmian struktury lub formy organizacyjno-prawnej trzech szkół w Gminie Nowe Miasto 

Lubawskie. 

W Gwiździnach przewodniczył posiedzeniu Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych RP. 

23.11.2019 r.Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej reprezentowała Wójta podczas uroczystej 

akademii z okazji święta Honorowych Dawców Krwi organizowanej przez Oddział Rejonowego 

Polskiego Czerwonego Krzyża w Nowym Mieście Lubawskim. 

Winszował z okazji 95-tych urodzin mieszkańcowi Skarlina, byłemu wieloletniemu prezesowi OSP 

Skarlin. 

25.11.2019 r. 

Pan Wójt wziął udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

Pan Wójt spotkał się z Sołtysami w celu omówienia planowanych zmian struktury lub formy 

organizacyjno-prawnej trzech szkół w Gminie Nowe Miasto Lubawskie. 

Spotkał się z mieszkańcami miejscowości objętych obwodem Szkoły Podstawowej w Skarlinie w 

celu omówienia planowanej zmiany struktury lub formy organizacyjno-prawnej tej szkoły. 

26.11.2019 r.  

Spotkał się z Przedstawicielami Komitetu Obrony Szkoły w Skarlinie w sprawie planowanej zmiany 

struktury lub formy organizacyjno-prawnej tej szkoły. 

Spotkał się z mieszkańcami Gwiździn w celu omówienia planowanej zmiany struktury lub formy 

organizacyjno-prawnej szkoły podstawowej im. Ks. Kazimierza Wróblewskiego w Gwiździnach. 

27.11.2019 r. 

Pan Wójt zawarł porozumienie z Burmistrzem Nowego Miasta Lubawskiego w sprawie wspólnej 

realizacji inwestycji w zakresie rewitalizacji pomnika Ofiar Hitleryzmu w Nawrze, modernizacji 

placu oraz w sprawie wspólnego ponoszenia kosztów bieżących utrzymania tego miejsca. 

 

 

 



Ponadto w zakresie bieżącej działalności wójt i urzędnicy podejmowali następujące działania: 

 

W okresie od 31 października do 27 listopada br. wykonano następujące prace związane z drogami: 

- wyprofilowano drogi gminne w Gwiździnach, Skarlinie, Nowym Dworze Bratiańskim, Bratianie, 

Łąkach Bratiańskich, Tyliczkach i Radomnie; 

- wyczyszczono rów przydrożny w Kaczku; 

- uprzątnięto piasek z dróg w Chroślu, Pacółtowie, Bratianie oraz wyczyszczono kraty kanalizacji 

deszczowej; 

- uprzątnięto teren przed uroczystościami przy Trzech Dębach w lesie tylickim oraz teren przy 

świetlicy w Gwiździnach; 

- zamontowano znak z nazwą ulicy w Pacółtowie; 

- uprzątnięto zanieczyszczenia w Bratianie; 

- wykoszono pobocza ścieżki rowerowej; 

- wycięto zakrzaczenia Jamielniku, Radomnie, Chroślu i Pacółtowie.  

W Gminie Nowe Miasto Lubawskie według stanu na koniec października 2019 r. było 236 

zarejestrowanych osób bezrobotnych (w tym 160 kobiet), czyli o 8 osób więcej, niż według stanu na 

koniec września 2019 r. 

 

Ukazała się zaktualizowana lista wniosków przyjętych do dofinansowania z Funduszu Dróg 

Samorządowych. Na liście przedsięwzięć przyjętych do dofinansowania znalazła się nasza 

inwestycja pn. Przebudowa drogi gminnej nr 181015N w Nowym Dworze Bratiańskim. Kwota 

przydzielonego wsparcia wynosi ok. 674 tys. zł, co stanowi 60% kosztów całkowitych inwestycji. 

 

Trwają prace zabezpieczenia brzegu rzeki Drwęcy w Mszanowie, których inwestorem jest Zarząd 

Zlewni w Toruniu. 

 

Ogłoszono kolejny przetarg na sprzedaż 159,07 m3 drewna użytkowego (tartacznego). 

 

Drewno użytkowe tzw. papierówkę sprzedano w II przetargu za kwotę 8 919,57 zł brutto (59,44 m3). 

 

W dniu 18 grudnia 2019 r. środa odbędzie się wigilia dla osób samotnych i starszych. Rozpocznie się 

o godz.17:00 mszą św. w Kościele Parafialnym p.w. św. Brata Alberta Chmielowskiego w Bratianie, 

następnie będzie wieczerza wigilijna w Zespole Szkół im. Rodu Działyńskich w Bratianie. Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Mszanowie prosi Sołtysów o zgłaszanie osób samotnych, dla których zostaną 

przygotowane zaproszenia na wigilię. 

 

Osoby które mają przyznane stypendium szkolne proszone są o dostarczanie faktur i rachunków do 

10 grudnia. 

 

XXII Warmińsko-Mazurskie Dni Rodziny będą od 15 maja do 12 czerwca 2020r. pod hasłem: 

MŁODOŚĆ, MIŁOŚĆ, MAŁŻEŃSTWO, RODZINA. Sołtysi już mogą podawać terminy pikników 

i festynów do Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Stopień zaawansowania inwestycji na dzień 25 października br.: 

- Budowa świetlicy wiejskiej w Gwiździnach – trwają prace związane z białym montażem, w 

bieżącym tygodniu wykonawca przystąpi do układania parkietu. 

- Budowa dróg gminnych w Jamielniku wraz z infrastrukturą podziemną – Zakres robót w 

większości został wykonany. Pozostała do wykonania warstwa ścieralna z asfaltobetonu w ul. 



Szkolnej i Szerokiej. Do wykonania pozostało również połączenie wykonanych dróg z ul. Jana 

Pawła II oraz ul. Nowomiejską (droga powiatowa).    

- Rozbudowa drogi gminnej w Radomnie - Etap I – Wykonano stabilizację gruntu na odcinku 250 m. 

Trwa korytowanie i rozkładanie kruszywa. 

- Budowa ścieżki rowerowej Bratian – Iława Etap II Radomno – Iława - inwestycja wykonana 

w 100%. 

- Przebudowa drogi w Pustkach: Zebrano pobocza i wyprofilowano drogę.  705 - metrowy odcinek 

jest przygotowany pod układanie kruszywa. 

 

Informacja o realizacji zadań zgłoszonych podczas poprzedniej sesji: 

Radna Edyta Gorzka wnioskowała o uporządkowanie oznakowania w miejscowości Bagno. Chodzi 

konkretnie o znak ograniczenia tonażowego i o znak teren zabudowany. Po przeanalizowaniu 

wniosku stwierdzono, iż do wprowadzenia nowego oznakowania konieczne jest opracowanie stałej 

organizacji ruchu. Zostanie ona opracowana na początku nowego roku budżetowego. Dodatkowo 

wniosek został skierowany do Powiatu w zakresie ustawienia znaku F-6 na drodze powiatowej. W 

odpowiedzi zwrotnej uzyskaliśmy informację, iż koszty opracowania organizacji ruchu oraz zakup i 

ustawienie znaku ma ponieść Gmina Nowe Miasto Lubawskie. 

 

Radny Karol Jakubowski wnioskował o nowe oznakowanie ulic w Bratianie, bowiem stare tablice 

wyblakły. Na chwilę obecną jest wybrany projekt tablicy z nazwą ulicy, w następnej kolejności 

będzie policzona ilość tabliczek w celu dokonania wstępnej wyceny zakupu wraz z montażem. 

Pozostanie zabezpieczenie środków w budżecie na zakup tabliczek. Dobrą praktyką byłoby 

zabezpieczenie na ten cel środków z Funduszu Sołeckiego. 

 

Radny Zbigniew Podwojewski pytał, kiedy zostanie naprawiony płot nad rzeką Wel w Bratianie, 

który został uszkodzony w wyniku wypadku drogowego. Naprawa płotu została zakończona w dniu 

zgłoszenia wniosku.  

 

Radny Zbigniew Wiśniewski prosi o naprawę drogi powiatowej Nawra-Skarlin. Wniosek został 

przekazany do Powiatu. W odpowiedzi zwrotnej uzyskaliśmy informację, że uzupełnienie 

ewentualnych ubytków w jezdni drogi powiatowej Nr 1246 N na odcinku Nawra – Skarlin nastąpi do 

dnia 26 listopada br. Jednocześnie Zarząd Dróg Powiatowych informuje, iż wniosek o 

dofinansowanie przebudowy drogi na odcinku Nawra – Skarlin o długości ok. 2,43 km został 

złożony do Funduszu Dróg Samorządowych. Powiat Nowomiejski czeka na decyzję o przyznaniu 

dofinansowania. Ewentualna realizacja planowana jest na lata 2020 – 2021.  

 

Radny Marek Miecznikowski prosił o wypełnienie poboczy drogi tłuczniem na drodze Chrośle-

Radomno. Wniosek został przekazany do Powiatu. W odpowiedzi zwrotnej uzyskaliśmy informację, 

że wypełnienie lokalnych ubytków poboczy na drodze powiatowej Nr 1333 N na odcinku Chrośle – 

Radomno zostanie zrealizowana w terminie do 6 grudnia br. 

 

Radny Marek Miecznikowski zapytał, czy Gmina planuje utworzenie punktu zbiorczego do zbiórki 

folii rolniczych i big bagów. Na terenie Związku Gmin znajdują się 3 punkty selektywnej zbiórki 

odpadów komunalnych (tzw. PSZOK-i). Najbliższy dla naszych mieszkańców znajduje się w 

Lipowcu na terenie Gminy Kurzętnik. Gmina Nowe Miasto Lubawskie nie posiada PSZOK-u, więc 

nie może prowadzić takiej zbiórki. Zarząd Związku Gmin do dnia dzisiejszego nie wyraził chęci 

podjęcia uchwały o odpłatnym przyjmowaniu przez punkty selektywnego zbierania odpadów 



komunalnych odpadów z działalności rolniczej niestanowiących odpadów komunalnych. 

Jednocześnie Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej uruchomił program 

pomocy (niezwiązany z zapisami ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach) w zakresie 

DOFINANSOWANIE TRANSPORTU, ODZYSKU LUB UNIESZKODLIWIENIA ODPADÓW Z 

FOLII ROLNICZYCH, SIATKI I SZNURKA DO OWIJANIA BALOTÓW, OPAKOWAŃ PO 

NAWOZACH I TYPU BIG BAG. Gmina dnia 15 listopada br. ogłosiła nabór wniosków. Nabór 

będzie trwał do dnia 6 grudnia br. Następnie podejmiemy działania w celu uzyskania dofinansowania 

w wysokości 500 zł do tony odpadu z produkcji rolniczej. Po uzyskaniu dofinansowania odpady 

zostaną odebrane w 2020 r. od rolników z terenu naszej Gminy. 

 

Radny Krzysztof Dembiński złożył wniosek o montaż lustra, chodzi o wyjazd z ulicy Zamkowej na 

ulicę Grunwaldzką. Po weryfikacji w terenie wraz z przedstawicielem Komendy Powiatowej Policji 

ustalono, że nie ma technicznej możliwości postawienia lustra po przeciwnej stronie wyjazdu z ulicy 

Zamkowej w Bratianie. 

 

Radny Piotr Jadanowski pyta na jakim etapie jest budowa zaplecza socjalnego klubu w Radomnie, 

czyli szatni. Listy (w postaci protokołów) systematycznie ukazują się na stronie Ministerstwa Sportu 

i Turystyki. Ostatni protokół (nr 18) ukazał się 20.11.2019 r. Na razie na żadnym z protokołów nie 

ma informacji o wniosku o dofinansowanie zaplecza sportowego w Radomnie. Co jednak nie 

oznacza, zgodnie z informacjami uzyskanymi telefonicznie z Ministerstwa, że tego dofinansowania 

nie będzie. Kiedy będzie pełna lista nie wiadomo, procedowanie nad oceną wniosków znacznie się 

przedłużyło. Pierwotnie miało być wszystko wiadomo do końca czerwca br. 

 

Sołtys Ryszard Pruchniewski złożył pisemny wniosek w sprawie przekazania w administrowanie 

Radzie Sołeckiej działki po Stacji Ujęcia Wody w Lekartach. Teren nieruchomości, o którą 

wystąpiło Sołectwo Lekarty, jest wydzierżawiony Zakładowi Usług Komunalnych w Mszanowie Sp. 

z o.o. w związku z posadowioną tam hydrofornią. Na nieruchomości znajduje się studnia - obecnie 

nieużytkowana i przeznaczona do likwidacji. W rozmowie Prezes ZUK stwierdził, iż w tym roku nie 
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